
Besluitenlijst raadsvergadering gemeente Leudal d.d. 30 juni 2020 

Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal van 30 juni 
2020, aanvang 19.30 uur, in het gouvernement, Limburglaan 10 in Maastricht 

Aanwezig:
De voorzitter : mevrouw D.H. Schmalschläger
De griffier     : de heer drs. W.A.L.M. Cornelissen

Aanwezig de raadsleden:
• drs. M. Graef, drs. P.M. Houben, L.J.E. Linssen, H.T.G. Sleven, en 

ing. H. Wijers-van der Linden (allen fractie Samen Verder);
• J. Custers, E.H. Franzen, G.A.M.C. Teeuwen en dr. ir. M.C.H. Wagemans (allen fractie Ronduit 

Open);
• mr. N.J.A.G. Alofs, R.J. Flinsenberg, drs. H.H.J.M. van Helden MBA, P.H.L. van Melick en 
        J.F.W. Nouwen MSc (allen fractie CDA);
• mr. A.G.J. Kierkels, I.M.R.M. Schors en drs. D.J.H. Voermans (allen fractie D66);
• H.L. Glessner en drs. J.F.M. van der Stappen (beiden fractie Progressief Akkoord Leudal); 
• mr. R.G.M. Thomassen en J.J.P. Vissers (beiden fractie VVD);
• R.A.M. Verheul (fractie Leudal Sociaal).

Afwezig met kennisgeving:
E.C.M. van Tilburg en ing. A.G.H. van Vlodrop-van Kempen (fractie Samen Verder) en
H.J.H. Hermans (fractie Ronduit Open)

Mede aanwezig:
wethouder mr. A.J.M. Walraven (Samen Verder), wethouder P.H.G. Verlinden (Samen Verder) 
wethouder mr. S.B.J. Backus (Ronduit Open), wethouder M.P.J. Janssen (Ronduit Open) en 
wethouder mr. R.M.J. Martens (D66).

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen welkom.
Zij meldt dat mevrouw Van Tilburg, mevrouw Van Vlodrop-van Kempen en de heer Hermans afwezig zijn.

2. Vaststellen agenda
De gemeenteraad besluit de raadsagenda vast te stellen conform de door het presidium in zijn 
vergadering van 23-06-2020 vastgestelde voorlopige raadsagenda.

3. Vaststellen besluitenlijsten raadsvergaderingen 28 april 2020 + 26 mei 2020
De gemeenteraad besluit de besluitenlijst van de raadsvergadering van 28-4-2020 vast te stellen 
conform het aangeboden concept, inclusief het schriftelijke wijzigingsvoorstel van de fractie VVD.
De gemeenteraad besluit de besluitenlijst van de raadsvergadering van 26-5-2020 vast te stellen 
conform het aangeboden concept.

4. Voteren krediet voor realisatie van veilige wieleromgeving in sportpark ’t Maasveld in 
Neer

Raadslid Wagemans (fractie Ronduit Open) neemt vanwege zijn integriteitmelding niet deel aan de 
beraadslaging en besluitvorming.

Progressief Akkoord Leudal geeft een toelichting op amendement 4.1 (bijlage 1).
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Het voorstel is om te besluiten dat de wielerbaan op gezette tijden openbaar beschikbaar wordt gesteld  
voor iedere burger met een wielrenfiets, eventueel tegen een kleine vergoeding.

D66 zegt dat in de raadsvergadering van 12 december 2017 een amendement is aangenomen met de 
opdracht aan het college om medewerking te verlenen aan het realiseren van een wieleromgeving 
destijds bij Park Leudal-Oost. Dit plan ligt er al geruime tijd en de fractie ziet geen reden om van mening 
te veranderen. Wat het amendement 4.1. betreft wacht de fractie de reactie van de wethouder af.

Ronduit Open zegt dat eind 2017 voor het laatst is gesproken over Park Leudal-Oost. Dat is nu sportpark 
‘t Maasveld. De fractie staat positief tegenover het realiseren van een wielerbaan. De fractie merkt op dat 
er een goede kans is om een provinciale bijdrage te krijgen als er een exploitatieopzet met een sluitende 
exploitatie waar onderhoud en beheer, programmering en veiligheid voor alle gebruikers van het park is 
opgenomen. Als de provincie akkoord kan geven, neemt dit alle zorgen weg. Het college moet proactief 
met de omwonenden in gesprek gaan, draagvlak is van groot belang. Er is een groot aantal bezwaren 
binnengekomen uit de omgeving. De fractie wil van de wethouder weten of er niet nog meer geld nodig 
blijkt, want daar zal de fractie achteraf niet mee in gaan stemmen.

De VVD wil graag instemmen met het geven van een krediet voor de wielerbaan. Het initiatief wordt ook 
gesteund door de provincie Limburg en dat zegt veel over het voorstel. Het is een uniek concept waar 
veilig kan worden gefietst. De laatste tijd zijn er veel klachten en bezwaren kenbaar gemaakt. De fractie 
denkt dat er aan de zorgen van omwonenden wordt tegemoetgekomen. De fractie gelooft in een positief 
vervolg van zaken. 

Leudal Sociaal is tegen het voorgenomen besluit om een krediet te verlenen voor de aanleg van een 
zogenaamde veilige wieleromgeving in sportpark ’t Maasveld. De plannen resulteren niet in een verrijking 
van de natuurlijke omgeving. De fractie zegt nauwelijks grip te hebben op de meerjarige exploitatie van 
dit sportpark. De fractie is niet gerust over wat er in feite met die exploitatie gaat gebeuren. Er moet nu 
met een enorm bedrag worden ingestemd en aan de andere kant is er een miljoenentekort in het sociaal 
domein van onze gemeente. Er zijn veel te veel onzekerheden om met dit voorstel in te kunnen 
stemmen, zegt de fractie.

Samen Verder zegt dat er besloten wordt over een financiële bijdrage. Er zijn twee zaken van belang 
voor de gemeente om te handhaven. Gezien het aantal klachten moet de overlast van geluid serieus 
worden genomen. De initiatiefnemers zorgen ook voor zo min mogelijk overlast. Verder is de vraag hoe 
het zit met het verdwijnen van bomen en de rol van de gemeente hierin. Het plan moet voldoen aan 
behoud van groen in de omgeving.

Het CDA zegt dat het nog beter zou zijn geweest als de initiatiefnemers de mogelijkheden waren geboden 
om een sporthal te realiseren waar meer sporten beoefend konden worden. Daar is destijds echter 
anders voor gekozen. Het huidige plan  behelst een behoorlijke infrastructurele opgave en dergelijke 
processen zorgen voor weerstand en bezorgdheid bij omwonenden. Het is van belang dat initiatiefnemers 
en twijfelaars met elkaar in gesprek blijven en met respect voor elkaars standpunt. Het huidige voorstel 
laat een cofinanciering zien tussen de provincie, de gemeente en de inbreng van de initiatiefnemers. De 
fractie kan dit voorstel steunen. De fractie zegt ten aanzien van amendement 4.1 dat daar al aan 
tegemoet wordt gekomen, want dat staat in de stukken. De fractie wacht de reactie van de wethouder af. 

De voorzitter schorst om technische redenen kort de vergadering.

Na de schorsing krijgt portefeuillehouder Martens het woord.
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Hij zegt dat het voor de gemeente inderdaad om een groot bedrag gaat, ondanks het bedrag van 
750.000 euro dat de provincie toekent. In de commissie sociaal is hier al uitvoerig over gesproken. Sinds 
het raadsbesluit van december 2017 wordt er hard gewerkt aan de realisering van een wielerbaan. Het 
gaat om een burgerinitiatief waar hard voor wordt gewerkt. Op dit moment is er nog geen definitief plan 
gepresenteerd. De aanleg van een wielerbaan betekent dat er bomen moeten worden gekapt. 
Voor iedere boom die gekapt moet worden dient er een fatsoenlijke boom voor terug te komen. Verder 
dient er een sluitende exploitatie te zijn. Dat is een keiharde voorwaarde van de provincie. 
Het enige dat nu voorligt, is de vraag om een krediet ter beschikking te stellen. Als er een 
vergunningaanvraag komt, is de gemeente verder aan zet. Op dit moment geeft de gemeente sturing aan 
de initiatiefnemers in het kader van de bestemmingsplan procedure. Hij wacht de definitieve plannen 
verder af. 

Progressief Akkoord Leudal handhaaft haar amendement. 

De voorzitter brengt het amendement in stemming.

Het amendement 4.1 (bijlage 1) van de fractie Progressief Akkoord Leudal wordt met 18 stemmen voor 
(Samen Verder, CDA, D66, Progressief Akkoord Leudal, VVD en Leudal Sociaal) en 3 stemmen tegen 
(Ronduit Open) aangenomen.

De gemeenteraad besluit met 18 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66 en VVD) en 3 
stemmen tegen (Progressief Akkoord Leudal en  Leudal Sociaal) conform het - geamendeerde - 
raadsvoorstel.

5. Aanwijzen voorkeurslocatie voor vestiging fusieschool voor dorpen Haler, Hunsel, 
Ittervoort en Neeritter + Voteren krediet

Samen Verder is gematigd tevreden.  De fractie vindt dat de politiek een bedenkelijke rol heeft gespeeld 
bij dit proces. Het heeft veel te lang geduurd en de school had er al kunnen staan en wel in Hunsel. 
Het is belangrijk dat er nu een integraal kindcentrum komt dat aan alle eisen voldoet en dat dit centrum 
op een neutrale locatie komt. Verder moet er aandacht zijn voor de verkeersveiligheid en moet er worden 
nagedacht wat er gedaan wordt met de leegstaande gebouwen op de huidige locaties.

Ronduit Open zegt dat een breed draagvlak onder de ouders van de toekomstige gebruikers van groot 
belang is. Een groot gebrek aan draagvlak was destijds ook al bekend en gelukkig realiseerde de 
meerderheid van de raad zich dat ook. Er vond onderzoek naar draagvlak en een zoektocht naar een 
andere locatie plaats. Er moet veel aandacht zijn voor de verkeersveiligheid rondom het terrein. De 
fractie vraagt dat indien er plannen komen voor de vrijkomende oude basisscholen dat er met realistische 
aantallen gebouwd gaat worden. 

Het CDA zegt dat destijds een besluit is genomen waarvoor te weinig draagvlak was. Naar aanleiding 
daarvan is heel wat commotie ontstaan. Het doel was en is een locatie te kiezen waar een breed 
draagvlak voor is. Dankzij veel overleg en afstemming is dit gelukt. De dorpsraden, de ouders en ook 
SPOLT zijn alle betrokken bij het proces. De fractie spreekt haar complimenten uit voor de wijze waarop 
de verandering van locatie is opgepakt. De fractie zal met veel enthousiasme voor stemmen.

D66 zegt dat het proces te lang heeft geduurd. Twee jaar geleden nam de gemeenteraad een besluit over 
de locatiekeuze. De fractie constateerde dat er niet voldoende draagvlak bleek voor deze keuze. Dit heeft 
ertoe geleid dat er een motie van Samen Verder, Ronduit Open, CDA en D66 is aangenomen om 
alternatieve locaties te gaan onderzoeken. Locatie Heijerveld is als beste uit het onderzoek naar voren 
gekomen. De fractie is blij met de uitkomst. 
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Ook Progressief Akkoord Leudal is blij met de uitkomst van het proces. De fractie wilde altijd de locatie 
Ittervoort en dat is nu ook zo gebleven. Het is niet de eerste keuze, maar het is wel in de kern Ittervoort. 
Er zijn voldoende mogelijkheden voor alles wat er moet worden gerealiseerd. Er moet voldoende 
aandacht zijn voor de verkeerveiligheid. De kinderen moeten een drukke weg oversteken. De fractie is 
blij met de beste oplossing waar een groot draagvlak voor is.

De VVD zegt dat het genomen besluit destijds meteen zeer omstreden was. Nu is een weloverwogen 
oordeel gekomen dat beantwoordt aan de eisen die aan een locatie voor een nieuwe school worden 
gesteld en een oordeel dat breed gedragen wordt door de belanghebbenden. De keuze voor Heijerveld 
betekent dat de nieuwe school naar de mensen wordt gebracht en niet andersom. Niet de mensen naar 
de voorziening, want de school komt aan de rand van de grootste kern te liggen in dat deel van onze 
gemeente. Deze locatie ligt dicht genoeg tegen de kern van Ittervoort aan om multifunctioneel te zijn. 
De fractie denkt dat de afgelopen jaren toch goed besteed zijn, ook al heeft het lang geduurd. 

Leudal Sociaal zegt dat het cynisch is dat de fractie op dit moment nog een keer mag spreken over de 
besluitvorming over de locatiekeuze voor dit integraal kindcentrum in Leudal-West. Destijds was de raad 
in meerderheid akkoord met de keuze die toen in gemaakt. Wat er daarna is gebeurd, ervaart de fractie 
als bizar. Het is bizar te noemen dat een groep ouders meer waarde hecht aan de nabijheid van een 
basisschool dan aan een voorziening met veel meer mogelijkheden. De fractie gaat wel akkoord met de 
besluitvorming die nu voorligt. De fractie complimenteert alle betrokkenen met het voorliggende 
resultaat. De fractie hoopt dat dit nieuwe pand een inspiratie zal zijn voor allen die er gebruik van gaan 
maken en voor hen die worden voorbereid op een wereld van morgen en overmorgen.
Portefeuillehouder Martens zegt dat het van belang is om vooruit te kijken. De verkeersveiligheid is een 
serieus punt van aandacht. Dit blijft het ook in het rapport. Verder wordt er flexibel gebouwd. Mochten er 
meer of minder leerlingen komen, dan kan op relatief eenvoudige wijze een en ander worden opgepakt.

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel.

6. Wijzigen Erfgoedverordening Leudal 2018
De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

7. Vaststellen ‘Beleidsplan Recreatie en Toerisme Gemeente Leudal, Uitnodigend 
landschap’

Raadslid Van Helden (CDA) neemt vanwege zijn integriteitmelding niet deel aan de beraadslaging en 
besluitvorming.

Ronduit Open en de VVD hebben een motie ingediend (bijlage 2).

De VVD geeft een toelichting op de motie 7.1. De indieners van de motie stellen voor om 
het college opdracht te geven om ter aanvulling van het Beleidsplan Recreatie en Toerisme te laten 
onderzoeken op welke wijze ondernemers gestimuleerd en geprikkeld kunnen worden om de 
gesignaleerde ontwikkelopgave op te pakken.

Ronduit Open zegt dat het van belang is dat er kaders worden gemaakt en niet van incident naar incident 
wordt gelopen. Een stevige oproep om daadwerkelijk aan de slag te gaan. Vooral daden en niet alleen 
woorden. Een directe en krachtige ondersteuning vanuit het college is zeer gewenst en de fractie zegt dat 
zij om die reden de motie mede heeft ingediend. 

Samen Verder zegt dat het college handvaten moet hebben om tot uitvoering van dit plan te komen. Dit 
is niet alleen aan het college, maar ook aan de ondernemers die het moeten zullen gaan doen. Op die 
wijze ontstaat er een goede uitvoering en een mooi beleidsplan. Het voorliggend plan is ambitieus waar 
we allemaal voor moeten gaan. Ten aanzien van de motie 7.1 vraagt de fractie hoe het geld besteed gaat 
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worden. Betekent dit investeren in menskracht of in het stimuleren van projecten. Dat is een wezenlijk 
verschil. 

Het CDA zegt dat in het beleidsplan staat dat de gemeente meer moet faciliteren en open moet staan 
voor vernieuwing en initiatieven van ondernemers. De fractie mist een uitvoeringsplan. De vraag is welke 
kant gaan we op en hoe wordt dit specifiek ingevuld, zegt de fractie. De fractie vindt het nu niet het 
moment om in een dure fietsbrug te gaan investeren. Daar wil de fractie meer duidelijkheid over.

Progressief Akkoord Leudal kan de motie 7.1 steunen. Een kwalitatieve slag maken is nodig. Het is van 
belang dat ondernemers ook vooruit kunnen. De fractie zegt dat er veel aandacht is voor belangrijke 
onderwerpen in het beleidsplan. De fractie is niet voor de komst van de fietsbrug. Die middelen kunnen 
beter worden besteed aan ondernemers in de gemeente. De ondernemers hebben het al moeilijk in deze 
tijd en het is van belang dat zij geholpen worden.

D66 ziet in het beleidsplan mooie aanknopingspunten voor duurzaamheid en samenwerking. 
In de eerste plaats kunnen de bestaande natuurgebieden worden gestimuleerd, waardoor het ecosysteem 
zeker geholpen zal worden. De gemeente dient bij burgerinitiatieven faciliterend te zijn. 
Ten aanzien van de motie 7.1 zegt de fractie dat zij deze motie niet zal steunen. In het verleden is 
afgesproken dat de toeristenbelasting terugvloeit en niet kan worden aangewend voor deze initiatieven. 
De fractie stelt verder dat de plannen van ondernemers moeten passen binnen de uitgangspunten van 
het beleidsplan. 

Portefeuillehouder Walraven geeft zijn reactie. Hij ontraadt de motie 7.1. Er kan niet vrijelijk worden 
beschikt over het genoemde bedrag uit de bestemmingsreserve toeristenbelasting. Ten aanzien van het 
voorliggend beleidsplan zegt hij dat het van belang is dat naar vernieuwing wordt gestreefd. 
Hij is voorstander van het uitbreiden van het promotieplatform Leudal. Ondernemers hebben zich hierbij 
aangesloten en dat moeten er zoveel mogelijk worden. Hij zegt dat hij vaak complimenten krijgt over de
prachtige wandel- en fietsstructuur in het buitengebied en ook daar verdienen de agrariërs een pluim, 
want dat ligt er allemaal keurig bij.

Progressief Akkoord Leudal legt een stemverklaring af. De fractie is voor het voorstel met uitzondering 
van het idee van een iconische fietsbrug over de Maas, want de fractie is tegen een dergelijke investering 
op dit moment. 

D66 kan instemmen met de beleidsnota, behalve het onderdeel van de fietsbrug. De fractie kan zich de 
bedoeling achter de motie 7.1 goed voorstellen en zij zal de motie dan ook steunen.

Samen Verder zegt dat zij de motie kan steunen. Het college kan op een later moment met een bedrag 
komen dat nodig blijkt en dan hoeft nu niet specifiek dit bedrag daarvoor worden uitgegeven.

De gemeenteraad besluit met algemene stemmen conform het raadsvoorstel.

De motie 7.1 (bijlage 2) van de fracties VVD en Ronduit Open wordt met algemene stemmen 
aangenomen.

Raadslid mevrouw Glessner (fractie Progressief Akkoord Leudal) verlaat de vergadering om 21.30 uur.
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8. Vaststellen bestemmingsplan ‘Woning Heverstraat 8, Roggel’
De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

9. Vaststellen Jaarrekening 2019 en Jaarverslag 2019 gemeente Leudal + Dekken 
rekeningresultaat 2019 + Opheffen minimum bedrag voorziening afvalstoffenheffing + 
Diverse besluiten grondexploitaties + Bijstellen kredieten 2020 + Bestemmen 
restantbedragen gecommitteerde reserve

Het CDA reageert als volgt. De fractie kan voor het voorstel stemmen. Technisch gezien voldoet de 
jaarrekening aan de regelgeving. Inhoudelijk gezien is de fractie van mening dat hier een brevet van 
onvermogen aan het college moet worden toegeschreven. De raad moet veel kritischer zijn voordat 
hiermee akkoord kan worden gegaan.

Progressief Akkoord Leudal zegt dat de jaarrekening is bedoeld dat het college verantwoording aflegt.
Daar ziet de fractie weinig van. De jaarrekening is negatief. Er zijn door posten zoals jeugdzorg, Wmo, ict 
grote tekorten ontstaan. De fractie kan niet instemmen met het voorstel.

Leudal Sociaal spreekt haar waardering uit voor portefeuillehouder Verlinden die deze klus heeft 
geklaard. Het is heel zuur voor het resultaat van de stukken waar de raad over mag oordelen.
De fractie zegt dat ze de stukken accepteert zoals ze zijn aangeboden.

Samen Verder zegt dat de gemeente keuzes zal moeten maken die bij de begroting van belang zijn. Er 
ligt een bezuinigingsopgave voor. De cijfers uit de jaarrekening zijn van belang om verantwoorde keuzes 
te maken. Helaas is er vanuit de raad weinig belangstelling om dit samen met het college op te pakken.
De fractie vindt niet dat het college de schuld dient te krijgen van de gang van zaken.

De voorzitter geeft (met toepassing van artikel 14 van het Reglement van orde raadsvergaderingen 
Leudal 2015) de accountant de heer drs. E.E.T.M. Kalnenek RA van Q-Concepts Accountancy B.V. te 
Maastricht-Airport het woord om mede te kunnen delen waarom er nog geen controleverklaring is 
afgegeven respectievelijk wanneer die alsnog kan worden tegemoetgezien.

Portefeuillehouder Verlinden reageert als volgt. Hij zegt dat het college de bezuinigingsopgave, die in 
november a.s. in de begrotingsvergadering zal voorliggen, niet alleen kan aanpakken, dit moet samen 
met de gemeenteraad worden opgepakt. Dat is van belang. Hij rekent op een positieve inbreng van 
iedereen.

De voorzitter meldt dat het college vandaag, via een e-mail van de griffier, het raadsvoorstel heeft 
gewijzigd in die zin dat het te nemen raadsbesluit wordt aangevuld met de bepaling dat het raadsbesluit 
pas werking krijgt:
(a) indien en zodra de accountant z’n goedkeurende verklaring, uiterlijk 14 juli 2020 afgeeft, 
(b) de raad en het college die verklaring hebben ontvangen en 
(c) de openbare verklaring via de gemeentelijke webstek is gepubliceerd. 

De gemeenteraad besluit met 20 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, VVD, Leudal 
Sociaal) en 1 stem tegen (Progressief Akkoord Leudal) conform het - ter vergadering gewijzigde - 
raadsvoorstel.
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10. Vaststellen 1e raadsrapportage 2020 + Vaststellen 6e begrotingswijziging 2020 + 
Voteren krediet toegangswegen voetbalaccommodatie DFO’20 + Voteren krediet 
opwaardering N280 + Voteren krediet auto’s gemeentelijke wsw-medewerkers + 
Vaststellen 10-tal mutaties reserves + Wijzigen lijst subsidies + Afvoeren 3-tal 
kredieten + Wijzigen Financiële verordening Gemeente Leudal 2018

Ronduit Open zegt dat de gemeente afstevent op een tekort van  € 1,8 miljoen voor het jaar 2020 omdat 
het saldo van baten en lasten ruim drie miljoen negatief is. De gemeente heeft nog genoeg spek op de 
ribben dankzij de Essent reserves. Het kan niet de bedoeling zijn om deze reserves in te zetten om de 
tekorten te dekken. De fractie Ronduit Open kan instemmen met het voorstel en wenst het college succes 
bij het oplossen van de financiële problematiek die zich nu manifesteert.

Samen Verder zegt dat zij kan instemmen met het voorstel, behalve met het gestelde bij punt 4 van het 
conceptraadsbesluit om een krediet te voteren voor de N280. De fractie is van mening dat er keuzes in 
het verleden zijn gemaakt met de eventuele gevolgen. De fractie dankt het ambtelijk apparaat voor de 
geleverde inspanningen.

De VVD zegt dat het van belang is te leren van de fouten die er gemaakt zijn en het is niet de bedoeling 
om een schuldige aan te wijzen voor de gang van zaken.

Progressief Akkoord Leudal neemt deze raadsrapportage voor kennisgeving aan. De overige onderdelen 
kan zij steunen.

Leudal Sociaal zegt dat zij niet akkoord kan gaan met het vaststellen van de eerste raadsrapportage 
2020 en het vaststellen van de zesde begrotingswijziging 2020. De fractie stemt met de overige punten 
in. 

Portefeuillehouder Verlinden en portefeuillehouder Backus geven een toelichting en beantwoorden 
gestelde vragen. 

Samen Verder stemt in behalve met punt 4. De fractie vindt het niet wenselijk om dit bedrag te voteren 
voor iets waarvan zij denkt dat er geen draagvlak is.

Het CDA legt een stemverklaring af. Zij is tegen hetgeen wordt voorgesteld. De financiële koers is weer 
negatief en de fractie heeft hier regelmatig voor gewaarschuwd.
 
De gemeenteraad besluit met 15 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open, D66 en Progressief 
Akkoord Leudal en VVD) en 6 stemmen tegen (CDA en Leudal Sociaal) conform het raadsvoorstel.

De voorzitter schorst de vergadering gedurende vijf minuten.

11.  Instemmen met Kadernota 2021 – 2024
Samen Verder zegt dat de raad steeds vraagt om meegenomen te worden bij de voorbereiding van 
besluiten en ook bij de begroting. De fractie roept de fracties op om samen de verantwoordelijkheid te 
nemen voor de enorme taken die op de gemeente afkomen.

Ronduit Open wil graag de laatste stand van zaken over de bezuinigingsopgave in het sociaal domein 
vernemen. De fractie wenst een overzicht van de structurele opbrengsten van projecten die op basis van 
het accommodatiebeleid zijn gevormd of nog gevormd gaan worden.

Het CDA zegt dat zij niet kan instemmen met de kadernota. Het bevreemdt de fractie dat in het belang 
van het proces iedereen wordt uitgenodigd om mee te doen en vervolgens heeft dit college maling aan de 
visie van de oppositie.
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D66 zegt dat in deze kadernota wordt voorgesteld om scenario’s uit te werken om te komen tot een 
sluitende begroting. Daar is begrip voor. De fractie roept portefeuillehouder Janssen op om uiterlijk bij de 
begrotingsbehandeling te komen met een forse vermindering van de overschrijding op de jeugdzorg en 
de Wmo. Andere inwoners mogen niet de dupe worden, zegt de fractie. 

De VVD zegt dat zij niet gaat meedoen aan de vergadercyclus over de mogelijke begrotingsscenario’s, 
maar de fractie gaat wel nadenken over de scenario’s voor de bezuinigingen. Bij de algemene 
beschouwingen in november zal de fractie haar scenario’s laten horen om zo haar licht te laten schijnen 
op de financiële voorstellen van het college. 

Progressief Akkoord Leudal zegt dat het niet goed is dat alle partijen aan tafel gaan om weer te praten 
over te maken keuzes. Het college moet met slimme keuzes komen en deze voorleggen aan de 
gemeenteraad tijdens de begrotingsbehandeling. Daarna zal de fractie deze voorstellen beoordelen en 
haar eigen initiatieven toevoegen.

Leudal Sociaal sluit zich aan bij de wijze woorden van het CDA, VVD en Progressief Akkoord Leudal. 
Op dit moment ziet zij geen rol voor haar weggelegd om deel te nemen aan de voorbereiding. Het college 
is aan zet. De fractie stemt tegen het voorstel.

Portefeuillehouder Verlinden vindt het jammer dat de oppositiepartijen niet wensen mee te doen aan de 
voorbereiding. Hij zegt dat er een aparte notitie komt waarin wordt aangegeven hoe het college denkt de 
begroting sluitend te maken.

De gemeenteraad besluit met 12 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open en D66) en 9 stemmen 
tegen (CDA, Progressief Akkoord Leudal, VVD en Leudal Sociaal) conform het raadsvoorstel.

12. Vaststellen zienswijze over voorlopige jaarrekening 2019 + over ontwerpbegroting 
2021 van gemeenschappelijke regeling ‘Reinigingsdienst Maasland’ te Haelen

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

13. Onttrekken gelden aan bestemmingsreserve meeropbrengsten toeristenbelasting 2018 
voor terugbetalen gedeelte toeristenbelasting aan een logies verschaffende 
ondernemer

Raadslid H. van Helden (CDA) neemt vanwege zijn integriteitmelding niet deel aan de (eventuele) 
beraadslaging en besluitvorming

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

14. Beslissen omtrent bekrachtigen geheimhouding collegemededeling 15 mei 2020 
verantwoording 2019 over 'Eenduidige Normatiek Single Information Audit' 
systematiek

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

15. Bespreken afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken
De gemeenteraad besluit op voorstel van raadslid:
a.  J. van der Stappen om de stukken met de nummers 25 + 38 voor bespreking voor te dragen in een 
vergadering van de commissie bestuur en middelen;
b. R. Verheul om het stuk met het nummer 36 voor bespreking voor te dragen in een vergadering van de 
commissie sociaal;
c. R. Thomassen om het stuk met het nummer 12 voor bespreking voor te dragen in een vergadering van 
de commissie bestuur en middelen;
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d. J. Vissers om het stuk met het nummer 16 voor bespreking voor te dragen in een vergadering van de 
commissie bestuur en middelen .

16.  Mededelingen
Hiervan wordt geen gebruikgemaakt.

17. Verlenen tijdelijke ontheffing woonplaatsvereiste burgemeester D. Schmalschläger
De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

18. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 23.09 uur.

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal d.d. 29 september 2020.

DE RAAD VAN DE GEMEENTE LEUDAL,
De griffier, De voorzitter,

Drs. W.A.L.M. Cornelissen. D.H. Schmalschläger
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Amendement 4.1

Bijlage 1

Amendement agendapunt 4, krediet voor wielerbaan in ‘t Maasveld   
De Raad van Leudal in haar vergadering van 26 juni 2020

Overwegende dat:

- een meerderheid van de raad (waarschijnlijk) van mening is dat er een wielerbaan aangelegd 
moet worden in ’t Maasveld
- Zo’n grote investering ten goede moet komen aan zoveel mogelijk actieve fietsers

Besluit: 

-  expliciet uit te spreken dat de wielerbaan op gezette tijden openbaar beschikbaar wordt 
gesteld voor iedere burger met wielrenfiets (eventueel tegen een kleine vergoeding)

Joost van der Stappen

Fractie Progressief Akkoord Leudal
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Motie 7.1

                 

Bijlage 2

MOTIE inzake Beleidsplan Recreatie en Toerisme 

De Raad van Leudal, bijeen in vergadering op 30 juni 2020,

Gezien de raadsvoorstellen inzake het “Beleidsplan Recreatie en Toerisme” onder agendapunt 
7 en “Onttrekken van gelden aan bestemmingsreserve toeristenbelasting” onder agendapunt 
13;
Constaterende dat volgens het Beleidsplan Recreatie en Toerisme de ontwikkeling van het 
toerisme in Leudal achterblijft bij de landelijke cijfers en daarmee een ontwikkelopgave nodig 
is om de sector te laten groeien;
Dat die ontwikkelopgave vooral betreft de behoefte aan beleving, diversiteit in luxe, 
verbetering van kwaliteit en beleving bij overnachtingsaccommodaties;
Dat het Beleidsplan daarin niet of te weinig op inspeelt;
Dat in het raadsvoorstel inzake het “Onttrekken van gelden aan bestemmingsreserve 
toeristenbelasting” onder agendapunt 13 beschreven staat dat een bedrag van € 157.000,-  
beschikbaar is voor ondernemers die die de kwaliteit van hun bedrijf willen verbeteren en dat 
daarvan € 38.000,- niet wordt uitgekeerd en zodoende onbenut blijft;
Dat gelet op de bovenomschreven ontwikkelopgave het gewenst is dat onderzocht wordt hoe 
en/of gestimuleerd wordt dat de lacunes in de sector in Leudal verbeterd kunnen worden;
Dat het bedrag van € 38.000,- daarvoor ingezet kan worden omdat die gelden uit de sector 
afkomstig zijn;

BESLUIT: 
het College opdracht te geven om ter aanvulling van het Beleidsplan Recreatie en Toerisme te 
laten onderzoeken op welke wijze ondernemers gestimuleerd en geprikkeld kunnen worden om 
de gesignaleerde ontwikkelopgave op te pakken.

Fractie VVD, Fractie Ronduit Open,
Ad Thomassen Mathieu Wagemans
Jordi Vissers  


